

This summer, Kiztopia Friends and Sonic the Hedgehog invite you to sprint, jump, and unleash energy! Race up the 8-meter slide for a speed rush. Dash through hills, leap over slopes, and escape Dr. Eggman! Finally, tackle the 4-meter slide with friends and create unforgettable memories!

今個夏天,Kiztopia Friends聯同Sonic超音鼠邀請你狂奔跳躍,釋放能量!跟著Sonic衝上8米滑梯,享受極速快感; 闖入翠綠山嶺,飛越山丘,逃離蛋頭博士!最後挑戰4米滑梯,與好友創造難忘的夏日回憶吧!

### SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (25mins/分鐘)#

	Phase 1 Event Hall 1期中庭	Phase 2 Event Hall 2期中庭
Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$58 / person 人	\$58 / person 人
Weekend 週末 (Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$68 / person 人	\$68 / person 人

## SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (50mins/分鐘) # (Only applicable to Phase 1 Event Hall 只適用於1期中庭)

Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$88 per person 人	
Weekend 週末 (Sat, Sun & PH	\$118	
调六至调日及公眾假期)	per person 人	



#### Jump Pass 飛躍套票 (荃新天地2期:25mins/分鐘+荃新天地1期:50mins/分鐘)# (applicable to Phase 1 and Phase 2 Event Hall)

Weekday 平日	\$116
(Mon – Fri 週一至週五)	per person 人
Weekend 週末 (Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$148 per person 人

<sup>#1</sup> Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult. 大小同價/ 身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場。

<sup>#2</sup> Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult. 未滿24個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下免費入場。

<sup>#3</sup> Tickets are non-refundable once sold. 門票一經出售不設退換。





# Kiztopia Friends x Sonic Bounce Arena Kiztopia朋友與超音鼠的飛躍樂園



## Sonic Turbo Dash 爆速飛彈衝刺

Experience the turbo-charged bouncing thrill together! Race alongside Sonic on the high-speed track, climb up the 8-meter-high slide and zoom all the way down to fully enjoy the speed and excitement!

一齊體驗渦輪加速的彈跳刺激!跟著超音鼠在高速賽道上飛馳, 走上高達8米高的滑梯上一瀡以下,一滑到底,盡享速度與快感!



## Green Hill Escape 綠野急速衝關

Step into the lush Green Hill, bounce off giant green hills and escape from Dr. Eggman's pursuit!

走入青翠山谷,在巨型綠色山丘上彈跳,逃離蛋頭博士的追擊!



## Supersonic Trailblaze 音速衝鋒挑戰道

Ready to tackle the thrilling 4-meter slide with your friends? Feel the rush and make unforgettable memories!

準備好與好友挑戰4米高的刺激滑梯,感受飛速滑下的快感與刺激!你敢接受這場心跳加速的冒險,一起創造難忘回憶嗎?



#### OPERATING HOURS 營業時間

Mon - Fri: 12nn - 8pm

星期一至五:中午12時至晚上8時

Sat – Sun and Public Holiday: 10am – 8pm 星期六至日及公眾假期: 早上10時至晚上8時

A 10-minute clearing and cleaning will take place after every 50-minute of playtime. 每50分鐘玩樂時間後,將進行10分鐘清場及清潔

### GET IN TOUCH 聯絡我們

hello@kiztopia.com.hk

www.kiztopia.com.hk

**(** +852 6936 4663

Please refer to our website for latest operating hours. 請參閱我們的網站以了解最新的營業時間。